
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 1. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 80
Flere kommuner køber parcelhuse til flygtninge, og begrunder blandt andet
købene med, at det sker for at leve op til lovgivningen. Mener ministeren, at
det er rimeligt, at kommunerne - for at leve op til lovgivningen - skal opkøbe
huse til flygtninge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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